



**Dear Sports Events Organizers,
Dear Venue Owners and Managers,**

Registration of Sports Events, Camps, and
Friendly matches on the Dubai Sports Council
official website.

Based on Law No. (11) of 2009 concerning the Dubai Sports Council and its amendments, and in accordance with Executive Council Resolution No. (1) of 2020 concerning the organization of sports institutions and events in the Emirate of Dubai and the system of permits for sports events and sports institutions in the Council:

We would like to alert everyone to the following:

- The need to adhere to the decisions issued by the Dubai Sports Council, and work to register sports institutions, sports events, camps, and sports friendly matches in the DSC's website in order to avoid the violations and financial fines shown in the attached table.
- Facilities owners must oblige the organizers to submit a copy of the event permit issued by the Dubai Sports Council.
- A team from the Dubai Sports Council will conduct field visits to ensure compliance with the procedures set forth.

**السادة/ منظمو الفعاليات الرياضية
السادة/ مَلَّاك ومدراء المنشآت الرياضية**

تسجيل الفعاليات والمعسكرات الرياضية الدولية
والمباريات الودية في الموقع الرسمي لمجلس دبي
الرياضي

استناداً للقانون رقم (11) لسنة 2009 بشأن مجلس دبي الرياضي وتعديلاته، ووفقاً لقرار المجلس التنفيذي رقم (1) لسنة 2020 بشأن تنظيم المؤسسات والفعاليات الرياضية في إمارة دبي ونظام التصاريح الخاصة بالفعاليات الرياضية والمؤسسات الرياضية في المجلس :

نود تنبيه الجميع بالاتي:

- ضرورة الالتزام بالقرارات الصادرة عن مجلس دبي الرياضي والعمل على تسجيل المؤسسات الرياضية والفعاليات الرياضية والمعسكرات والمباريات الودية الرياضية في النظام وذلك لتفادي المخالفات والغرامات المالية الموضحة في الجدول المرفق.
- على ملاك المنشآت إلزام المنظمين بتقديم نسخة من تصريح لإقامة الفعالية صادرة من مجلس دبي الرياضي.
- سيقوم فريق من مجلس دبي الرياضي بعمل زيارات ميدانية للتأكد من التقيد بالإجراءات الصادرة.

**Saeed Mohamed Hareb
Secretary General**

**سعيد محمد حارب
الأمين العام**